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سیرجان  فرماندار  خبر:   گروه 
عنوان  به  نفر   ۱۱۹ نام  ثبت  از 
دوره  دوازدهمین  در  داوطلب 
شورای  مجلس  انتخابات 
انتخابیه  اسلامی در حوزه های 

سیرجان و بردسیر خبر داد.
فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش   
یعقوبی  سیرجان؛  شهرستان  ویژه 
پور فرماندار سیرجان با بیان اینکه 
دوازدهمین  نام  ثبت  پیش  مهلت 

شورای  مجلس  انتخابات  دوره 
اسلامی به پایان  رسیده و طی هفت 
روز مهلت پیش ثبت نام ۱۱۹ نفر 
وزارت  خدمات  سامانه  به  ورود  با 
انتخابات  دوازدهمین  در  کشور 
دوره مجلس شورای اسلامی در این 
حوزه انتخابیه پیش ثبت نام کردند، 
و  مرد  نفر  تعداد ۹۴  این  از  گفت: 

۲۵ نفر زن هستند.  
کل  از  افزود:  سیرجان  فرماندار 

نفر   ۲۰ شده  نام  ثبت  پیش  افراد 
و  لیسانس  تحصیلی  مدرک  دارای 
زیر  لیسانس، ۸۵ نفر دارای مدرک 
نفر   ۱۲، لیسانس،  فوق  تحصیلی 
دکتری و ۲ نفر تحصیلات حوزوی 

دارند.  
وی تصریح کرد: ۲ نفر از پیش ثبت 
 ۲۹ ماده  مشمول  نیز  شدگان  نام 
برای  مستعفی  مدیران  از  که  بوده 

شرکت در  انتخابات هستند. 

داشت: ۲۴  بیان  پور  یعقوبی  دکتر 
نفر   ۳۲ سال،   ۳۵ تا   ۳۰ بین  نفر 
بین  نفر  سال، ۲۷  تا ۴۰  بین ۳۵ 
۴۰ تا ۴۵ سال ،۱۵ نفر بین   ۴۵ تا 
 ۵۵ تا   ۵۰ بین  نفر   ۱۱، سال   ۵۰
سال ،۵ نفر بین ۵۵ تا ۶۰ سال و ۴ 
نفر بین ۶۰ تا ۶۵ سال و ۱ نفر بین 

۷۰ تا ۷۵ سال  سن دارند.
فرماندار سیرجان در پایان از کلیه 
در  که  نخبگانی  و  فرهیختگان 

سامانه وزارت کشور پیش ثبت نام 
اجرایی  عوامل  همچنین  و  کردند 
که بستر مناسب و زمینه مشارکت 
فراهم  را  ملی  اقدام  این  برای 
نمودند،تقدیر و تشکر کرد و افزود: 
اطمینان  شهرستان  عزیر  مردم  به 
و  امن  سالم،  انتخاباتی  دهم  می 
در  برگزار شود چرا که  بی طرفانه 
تشخیص  اصلی  ملاک  انتخابات 

مردم است.

فرماندار ویژه سیرجان: 
قولانتخاباتیسالم،امنوبیطرفانهرامیدهم

 ۱۱۹ داوطلب در حوزه انتخابیه سیرجان و بردسیر پیش ثبت نام کردند

خبرنگاران،  از  خبر:تجلیل  گروه 
به  سیرجان  رسانه  حوزه  فعالان 
همت فرمانداری ، اداره فرهنگ و 
و  معدنی  ، شرکت  اسلامی  ارشاد 
صنعتی گل گهر و خانه مطبوعات 
برگزار  در سیرجان  گذشته  هفته 

شد.
ویژه  پور،فرماندار  یعقوبی  علی 
نقش  به  اشاره  با  شهرستان سیرجان 
مهم خبرنگاران در انعکاس اخبار مثبت 
افزایش  و  جامعه  در  بخش  روحیه  و 
امید و انگیزه به شهروندان گفت: کار 
خبری و اطلاع رسانی ، رسالت بسیار 

سنگینی که کم تر از جهاد نیست و  
خبرنگاران باید در مسیر درست حرکت 

کنند که دچار لغزش نشوند. 
کار  اجتماعی  سرمایه  به  اشاره  با  او 
حفظ  ضرورت  بر  تاکید  و  خبری 
اعتماد عمومی ابراز امیدواری کرد که 
اعتدال  با  و  مدار  اخلاق  خبرنگاران 
مسیر را طی کنند و در کنار آن زمینه 
افزایش سطح سواد رسانه ای در جامعه 
که از اهمیت زیادی برخوردار است را 
بررسی  و  پژوهی  خبر  و  کنند  فراهم 
خبر و اطلاع از صحت و سقم یک خبر 

قبل از انتشار را مدنظر قرار دهند.

گفت:  ادامه  در  پور  یعقوبی  علی 
سیرجان شهر پیشتاز در حوزه رسانه 
موضوعاتی  مهمترین  از  یکی  و  است 

انتخابات  داریم،  رو  پیش  امسال  که 
و  بزرگ  رویداد  یک  بعنوان  که  است 
باید  خبرنگار  و  می شود  قلمداد  مهم 

در این رابطه که از تمامی جهات برای 
کشور مهم است، واقع گرا باشد و از این 
موقعیت نباید بی بهره استفاده کند و 
امکان حضور حداکثری مردم در کنار 
سلامت، امنیت و رقابت سالم را فراهم 
کند و امانتدار خوبی باشیم که بتوانیم 
افتخارات  در  را  دیگری  زرین  برگ 

سیرجان رقم بزنیم.
رزمندگان جنگ رسانه ای در جهان 

امروز
و  فرهنگ  مدیرکل  روحی،  محسن 
ضمن  کرمان  استان  اسلامی  ارشاد 
تبریک روز خبرنگار گفت:سیرجان به 

قوت در حوزه رسانه مشهور است و در 
شرایط کنونی ، میدان جنگ، رسانه و 
فضای مجازی است ، لذا بایستی بیش 

از پیش به این حوزه توجه کنیم. 
وی ادامه داد: خبرنگاران باید وجه تمایز 
با روابط عمومی ها پیدا کنند  را  خود 
.امید آفرینی و آینده نگری و  مشارکت 
نظام  و  عفیفانه  زیست  اجتماعی، 
خانواده  از مهمترین مسائلی است که  

باید مورد توجه رسانه ها  قرار گیرد.
در پایان این مراسم از پیشکسوتان و 
اهدای  با  ای شهرستان  رسانه  فعالان 

لوح و گل تقدیر شد.

در مراسم تجلیل ازخبرنگاران و فعالان رسانه سیرجان به مناسبت روز خبرنگار مطرح شد؛
 تاکید بر وجه تمایز خبرنگاری با روابط عمومی

افکار  آنکه  از  پیش  استعفای شهردار سیرجان  خبر  امید:  نسیم 
بیشتر موجب سرگردانی خود  انگار  وادارد،  به شگفتی  را  عمومی 
اعضای شورای شهر شده است! آنان ظاهرا دلیل ماجرا را نمی دانند و 
اعلام می کنند چالش خاصی میان شورا و شهردار نبوده است و حتا 
همدلی و همراهی دوجانبه شان نسبت به همه ی شوراها و شهردارهای 

سابق بیش تر هم بوده است.
این میان خاموش بودن گوشی کریمی پور و پاسخگو نبودن شهردارکه 
پیش از قبول استعفایش توسط شورای شهر به مرخصی هم رفته 
است، موجب جاری شدن انواع حدس و گمان ها شده و می شود. یکی 
از احتمال گروکشی حرف می زند و اینکه این حرکت شهردار برای 
جلوگیری از هرگونه احتمال مخالفت شورای با برخی عزل و نصب ها 

یا طرح و برنامه های او بود باشد. 
رسانه ها نیز خیلی زود از احتمال تحت فشار قرار گرفتن او از سمت 
نوشتند.  پور  یکباره کریمی  استعفای  بر  آن  نقش  و  اعضای شورا 
یا  احتمالات دیگر مثل وجود مشکلات خانوادگی  از  نیز  شایعات 
پایان مرخصی ۲ ساله ی کریمی پور از شهرداری تهران گفتند. با این 
وجود هنوز مشخص نیست که چرا شهردار طی یک حرکت بداهه و 
غافلگیرانه اقدام به استعفا کرده است و پیش از اینکه به شورا نشینان 
فرصت بررسی چرایی آن استعفا و قبول یا رد آن توسط شورا را بدهد. 

بنابراین ذکر چند نکته ضروری است:
-۱اگر کریمی پور هنگام انتخابش توسط شورای ششم به عنوان 
شهردار سیرجان شرط دو ساله گذاشته باشد، اعضای شورا موظف 
هستند این موضوع را با مردم روراست بیان و توضیح دهند که چرا 
با این وجود حاضر شده اند برای شهری که نیاز به برنامه ریزی و کار 
بلندمدت دارد، برای یک فرصت کوتاه مدت دو ساله تن به شهرداری 
کریمی پور بدهند و اگر این موضوع دو سال راست باشد، نشان دهنده 
این است که کریمی پور از ابتدا به شهرداری زادگاهش به چشم پلکان 

ترقی در شهرداری پایتخت نگریسته است. 
-۲اگر شهردار به واقع به دنبال کوباندن میخ مراد خود در رابطه با 
موضوعی بوده و به دنبال کرسی نشاندن حرفش در شورای شهر 
و در نتیجه با استعفا خواسته شورا را در فشار و منگنه قرار داده 
باشد، غیراخلاقی است و به عنوان یک تاکتیک سیاسی می توان به 
استعفایش نگریست کما اینکه ممکن است این هدف او برآورده شود 
یا برعکس با پاتکی از سوی شورانشینان روبرو شود و در عین ناباوری 

با قبول این استعفا یکه بخورد.
-۳در پایان و برای رعایت انصاف ذکر این نکته ضروری است که 
شاید کریمی پور از شهردار مد نظر فاصله داشته باشد اما در مجموع 
شهردار بدی نبوده و نیست و نمره قبولی می گیرد. در این دو سال 
فساد و زد و بندی از او و مجموعه تحت مدیریت اش به بیرون گزارش 
نشد. پیگیری پروژه های نیمه تمام عمرانی  و نگاه ویژه اش از ابتدا 
به مشکلات فضای سبز، المان های شهری و خدماتی مثل رفت و 
روب و نظافت شهر توجه به زیبایی شهر از جمله کارهای خوب دوره 
کوتاه او بوده و امید اینکه این دوره کوتاه نماند و در دو سال آینده نیز 
تداوم یابد. اما در این صورت کریمی پور به نقاط ضعف اش از جمله 
نظارت ضعیف بر امورات شهرداری، تغییرات بیش از حد مدیریتی و 
پاسخگویی  به رسانه ها و افکار عمومی و برگزاری نشست خبری با 

خبرنگاران توجه کند و در جهت رفع آن بکوشد.

به بهانه طرح استعفای شهردار؛

کریمی پور نمره قبولی می گیرد

کرمان  استان  املاک  و  اسناد  ثبت  کل  خبر:مدیر  گروه 
گفت: مردم ما شایسته بهترین خدمات هستند و کاهش 
بازه زمانی فرآیندهای ثبتی و صرفه جویی در وقت و هزینه 

مراجعین در دستور کار ماست.
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
ثبت  مدیر کل  شهرستان سیرجان سید مهدی هاشمی 
آغازین روزهای تصدی  استان کرمان در  املاک  اسناد و 
اسناد  ثبت  اداره  از  سرزده  صورت  به  جدید،  مسئولیت 
شهرستان سیرجان بازدید و در جریان اقدامات انجام شده 

قرار گرفت.
بنر  نصب  در  ثبتی  واحد  این  عملکرد  تحسین  با  وی 
مصادیق حقوق ارباب رجوع و ایجاد ایستگاه مطالعه برای 
غنی سازی اوقات انتظار مراجعین، بیان داشت: مردم ولی 
تکلیف  رجوع  ارباب  تکریم  و  هستند  مسئولین  نعمت 

شرعی و قانونی ماست.
بر  علاوه  رجوع  ارباب  تکریم  کرد:  نشان  خاطر  هاشمی 
در  کیفیت  با  خدمات  ارائه  رفتار،  حسن  و  گشاده رویی 
سریع ترین زمان ممکن را شامل می شود و باید با اتخاذ 

را  ثبتی  فرآیندهای  زمانی  بازه  راهبردهایی،  و  تدابیر 
کاهش دهیم.

بر ضرورت کاهش  تاکید  با  اسناد کرمان  مدیر کل ثبت 
هزینه مراجعین، اظهار داشت: یکی از برنامه های در دست 
اقدام این اداره کل انعقاد قراردادهای نقشه برداری و تثبیت 
نقشه کلیه اراضی و املاک استان در سیستم کاداستر به 
منظور کاهش حداکثری هزینه مراجعین و جلوگیری از 

اطاله روند رسیدگی به پرونده های ثبتی است.
وی حدنگاری اراضی کشاورزی را کارویژه سازمان ثبت در 
سال جاری عنوان کرد و تصریح کرد: صدور اسناد مالکیت 
ایجاد  و  اقتصادی  ارزش  افزایش  بر  علاوه  املاک  برای 
بروز اختلافات ملکی جلوگیری  از  امنیت خاطر مالکین، 

می نماید و بهداشت قضایی و اقتصادی را در پی دارد.

هاشمی اطلاع رسانی مزایای پرشمار اسناد حدنگار جهت 
مهم  ضرورتی  را  مالکیت  سند  اخذ  به  مالکین  ترغیب 
برگزاری  و  روستایی  یکشنبه های  طرح  افزود:  و  دانست 
سلسله جلسات آگاه سازی چهره به چهره با مالکین اراضی 
کشاورزی اقدامی ارزشمند در راستای جهاد تبیین است 
که الحمدلله اداره ثبت اسناد و املاک سیرجان در اجرای 
عملکرد  رسانه ای،  پیوست  و  استمرار  از حیث  طرح  این 

مطلوبی داشته است.
جریان  در  کرمان  استان  املاک  و  اسناد  ثبت  کل  مدیر 
از مراجعین،  با تعدادی  بازدید سرزده، ضمن گفتگو  این 
و  گرفت  قرار  آن ها  پرونده  به  رسیدگی  روند  جریان  در 

دستورات مقتضی در خصوص این پرونده ها صادر کرد.

هاشمی، مدیر کل ثبت اسناد استان در بازدید سیرجان بیان کرد:
اولویت ماکاهش بازه زمانی صدور اسناد مالکیت است 



با  گفت:  باره  این  در  پور  موقری  محمد  دکتر  خبر:  گروه 
در  بهداشتی  های  بازرسی  اهمیت  و  هوا  گرمای  به  توجه 
تشدید  طرح  غذایی،  مواد  بهداشت  و  ایمنی  افزایش 
ابتدای  از  نظارت های بهداشتی بازرسان بهداشت محیط 
تیرماه علاوه بر انجام امور روزانه و دوره ای نظارت ها، تیم 
تشکیل  میدانی  های  بررسی  با هدف  بازرسی  سیار  های 

داده اند و این روند تا پایان فصل گرما ادامه دارد. 
در  سیرجان،  پزشکی  علوم  دانشکده  عمومی  روابط  گزارش  به 
کار  و  محیط  سلامت  گروه  مدیر  مریدی  علیرضا  راستا  همین 
بیان کرد: تمامی مراکز با اولویت حساس، از جمله رستوران ها، 
مجتمع های بین راهی، قنادی، اغذیه فروشی و تمامی اماکنی 
محیط  بهداشت  بازرسان  توسط  دارند  غذایی  مواد  عرضه  که 

بازرسی می شوند. 
بازرسی  ابتدای طرح مذکور تاکنون ۲۷۱۴  مورد  از  افزود:  وی 
از مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی صورت گرفته است و از این 
بین ۱۲ واحد به دلیل عدم رعایت مقررات بهداشتی مطابق آیین 
نامه اجرایی قانون ماده ۱۳ مواد خوردنی و آشامیدنی، آرایشی 
و بهداشتی تعطیل شدند ۲۵ مورد به مراجع قضایی معرفی  و 
آوری  قلیان جمع  تعداد ۵۲عدد  و  پلمپ  قلیان  مرکز عرضه   ۴
و  گذشته  تاریخ  غذایی   مواد  کیلوگرم   ۸۹۰ همچین  گردید. 

غیرمجاز معدوم گردید.  
مهندس مریدی ادامه داد: در این طرح همچنین ۴ پارامتر کیفی 
آب شرب شامل کیفیت میکروبی و شیمیایی، کلر آزاد باقیمانده، 
PH و کدورت آب  به صورت روزانه پایش می شود. در همین 
سنجش  مورد   ۴۰ و  میکروبی  برداری  نمونه  مورد   ۱۴۲ راستا 
شیمیایی و ۴۶۴۲ مورد کلر سنجی در این بازه زمانی انجام شده 

است. 
وی خاطرنشان کرد:یکی از مواردی که در اولویت بازرسی های 
از استخرهای شنا می  بازدید  این طرح قرار دارد،  بهداشتی در 
آبی  تفریحات  و  ورزش  به  گرایش  گرما  فصل  در  که  باشد چرا 
بیشتر می شود، لذا تا به امروز۴۲ مورد بازدید و ۲۶ مورد نمونه 
برداری آب از استخرهای شنا انجام شده است و در هر بازرسی 
از  توصیه ها و پیشنهادات بهداشتی ابلاغ شده است و ۲ مورد 

استخرهای متخلف به مراجع قضایی معرفی گردید.
غذایی،  مواد  حمل  ایمنی  افزایش  منظور  به  کرد:  اضافه  او 
و  پخته  غذاهای  ویژه  به  غذا  حمل  های  ماشین  ساماندهی 
است  گرفته  قرار  کار  دستور  در  خطرناک  بالقوه  غذایی  مواد 
حمل  ماشین   ۱۱ تعداد  شده  انجام  های  پیگیری  با  تاکنون  و 
بهداشتی، خصوصا سیستم  با ضوابط  از منطبق شدن  غذا پس 
اند.  نموده  دریافت  معاونت  حوزه  این  از  حمل  مجوز  گرمخانه، 
از  دیگر  یکی  واصله  بهداشتی  شکایات  به  رسیدگی  همچنین 
تعداد  ابتدای طرح،  از  و  است  بهداشت محیط  بازرسان  وظایف 
۶۲ شکایت بهداشتی پیگیری شده است. لذا شهروندان محترم 
می توانند در صورت مشاهده هر گونه تخلف بهداشتی مراتب را 
به سامانه پاسخگویی به شکایات بهداشت )۱۹۰( گزارش نمایند.
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معاون بهداشتی دانشکده علوم پزشکی سیرجان؛
 طرح تشدید

 نظارت های بهداشتی  

د  سجا
فرد:  حیدری 
ت  با نتخا ا
رئیسه  هیات 
شهر  شورای 
گذشته  هفته 
و  شد  برگزار 

برای سومین سال پیاپی حسن 
خدامی به عنوان رئیس شورای 
شهرانتخاب شد. عملکرد ایشان 
برخی  علیرغم  مدت  این  طی 
انتقادات قابل قبول شهروندان 
بهانه  این  به  است.  سیرجانی 
و  شورا  وضعیت  خصوص  در 
گفت وگویی  وی  با  شهرداری  

انجام داده ایم.
 جناب خدامی، با توجه به 
جاری  سال  برای  که  بودجه ای 
از  مقدار  چه  شده،  مصوب 
چه  و  شده  محقق  تاکنون  آن 
کرد  هزینه  برای  پروژه هایی 
بودجه در آن در نظر گرفته شده 

است ؟
که  این  جزییات  حاضر  حال  در 
تاکنون چه میزان از بودجه محقق 
پروژه های  اما  ندارم  را  شده است 
ایرانی،  باغ  تکمیل  مانند  مختلفی 
خیلی  که  شهر  مرکزی  بافت 
شدند،  تملک  آن  زمین های  از 
آزادسازی معابر، مرمت بازار که طی 
فرهنگی  میراث  اداره  با  جلساتی 
کارمطالعاتی  از  پس  شد.  برگزار 
آغاز  را  بازار  مرمت  پروانه  صدور  و 
می کنیم، لاین دوم پل خرم آباد و... 

از پروژه هایی هستند که برای سال 
جاری در نظر گرفته شده است.

و  سبز  فضای  حوزه  در   
مکان های تفریحی چه مواردی 

در نظر گرفته شده است؟
و  تفریحی  فضای  حوزه  در 
بانوان   ۲ شماره  پارک  بوستان ها 
ایجاد  از پارک گل گهر  در قسمتی 
بانوان   ۳ شماره  پارک  و  می شود 
شورا  میدان  از  مسافر   ۲ شماره  و 
گرفته  نظر  در  ثارالله  شهرک  تا 
شده  است. همچنین فضای اطراف 
یخدان های دو قلو، آسفالت و سنگ 
فرش پیاده رو نیز از موارد دیگر است. 
 با توجه به فعالیت هایی که 
انجام شده باز خیلی از مناطق 

مشکلات دارند؟
داشته  نظر  در  را  این  شما  بله. 
باشید که خیلی از کارها و مشکلات 
به مرور زیاد شدند و عقب افتادگی 
قطعا  و  است  بوده  مسائل  اکثر  در 
به یکباره قابل حل نیست و زمان 
می برد، نمونه آن فضای سبز شهری 
بود که با برون سپاری تلاش شد که 

در بحث نگهداشت آن اقدام شود.
فضای  سپاری  برون  به   
زمینه  در  کردید،  اشاره  سبز 
برون سپاری همیشه مشکلاتی 
برخی  و  داشته است  وجود 
میزان  به  معتقدند  شهروندان 
صورت  اقدامی  داد  قرار 

نگرفته است؟
نظرات  سبز  فضای  زمینه  در 
روند  با  اما  دارد  وجود  متعددی 

لطمه  بیش تر  سبز  فضای  گذشته 
می خورد و باید اصلاح می شد و با 
بررسی شهرهایی که در این زمینه 
آن  در  شدیم  متوجه  بودند،  موفق 
شهرها فضای سبز برون سپاری شده 
بود. به هرحال قطعا این همه عقب 
ماندگی و مشکل زمان بر است و به 

یکباره قابل حل نیست.
است  مطرح  که  موضوعی   
که  دادی  قرار  میزان  به  اینکه 
اقدامی  شده  بسته  پیمانکار  با 

صورت نمی پذیرد؟
باید  و  دارد  وجود  نواقصی  قطعا 
شرایط شهرستان را در نظر بگیریم. 

ما در تنش آبی هستیم و از طرفی 
ساخت های  زیر  موارد  برخی  در 
با  تاسیساتی  نظر  از  شهرداری 
وجود  این  با  است  مواجه  مشکل 
قسمت هایی را غرقابی، با تانکر و... 

آبیاری می کنند.
 شهرهای که در برون سپاری 
نظارتی  سیستم  بودند،  موفق 
شهرداری و شورای شهر آن ها 
نیز در این زمینه نظارت دقیق 
در  متاسفانه  اما  است  داشته 
به  ضعیف  نظارت ها  شهرداری 

نظر می رسد؟
دچار  نظارتی  سیستم  در  بله. 

حوزه های  برای  و  هستیم  مشکل 
و  است  لازم  قوی  نظارت  مختلف، 
متاسفانه نیروی ناظر متخصص در 
شهرداری کم است، اما شورای شهر 
برای  کامل  را  شنبه  سه  روزهای 
از سطح شهر و پروژه ها در  بازدید 
از طرفی نماینده هر  نظر گرفته و 
کمیسیون در طول هفته در حوزه 

کاری خود بازدید دارد.
کردن  برطرف  برای  خب   
کاری  چه  ناظر  مشکل  حل 

صورت گرفته است؟
از  و  شد  مطرح  موضوع  این 
در  ابتدا  که  خواستیم  شهرداری 
اقدام  نیروها  توانمند سازی  حوزه 
کند و در زمینه های مختلف شهری 
برگزار  افراد  برای  را  لازم  آموزش 

کند.
نیروی  که  معتقدید  شما   
شهرداری  در  متخصص  ناظر 
نیز  برون سپاری  اما  نیست 
در  می کند،  ایجاد  مشکلاتی 
شهرداری  نیروهای  که  صورتی 
جای  به  و  اما  می گیرند  حقوق 
برون سپاری  آن ها  از  استفاده 
پیمانکار  به  هزینه هایی  و 

داده شود؟
در گذشته حجم پروژه ها کم بود و 
ناظرانی که وجود داشتند به همه ی 
پروژه ها سر می زدند اما در دو سال 
حال  در  مختلف  پروژه های  اخیر 
اجراست و از طرف شهرداری نظارت 
موضوع  این  و  است  نیاز  بیش تری 
از  و  کردیم  اعلام  شهرداری  به  را 

راه کار  این موضوع  برای حل  آن ها 
خواستیم که این مشکل را برطرف 

کنند.
از  خیلی  که  موردی   
دارند،  انتقاد  آن  به  شهروندان 
کند پیش رفتن پروژه هایی مثل 
معابر  جدول گذاری  و  آسفالت 

است؟
بله. در حوزه عمرانی به خصوص 
آسفالت معابر گاه مشکلاتی پیش 
رفتن  پیش  کند  باعث  و  می آید 
خیابان  آن  نمونه  می شود؛  پروژه 
انقلاب و جنت شهرداری که همه 
کارهای زیر سازی انجام داد و اداره 
درخواست  شهری  فاضلاب  و  آب 
حفاری و لوله گذاری کرد که نیاز 
اصلی شهروندان بود وبه همین دلیل 

این پروژه عقب افتاد.
شهرداری  داری  تیم   
موضوعاتی  از  یکی  سیرجان 
به  اخیر  سال  چند  در  که  بود 
خصوص در سال جاری با توجه 
که  تومانی  میلیارد   40 بودجه 
باشگاه  برای  شهرداری  و  شورا 
مورد  کردند،  شهرداری مصوب 
انتقادرسانه ها و شهروندان قرار 
گرفت که جزو وظایف شهرداری 

و شورا نیست؟
ورزش  بر  شورا  اعضای  تاکید 
ورزش  چند  هر  است.  همگانی 
حرفه ای نیز باعث تشویق و انگیزه 
در جوانان می شود و به طور مثال 
برای مسابقه تیم شهرداری خیلی از 

بانوان حضور پیدا می کنند.

گفت و گو با حسن خدامی، رئیس شورای شهر سیرجان؛

شهردارینیرویمتخصصبراینظارتندارد

گروه خبر: در حاشیه انتخابات هیت رئیسه شورای 
شهر با حمزه صادقی که به عنوان نایب رئیس جدید 
انتخاب شد پیرامون برنامه های وی گفتگویی انجام 

شد. 
حمزه صادقی، نایب رییس شورا در رابطه با برنامه های دوره 
ششم گفت: تمام تلاش اعضای شورا و شهرداری در جهت 

ارتقا و پیشرفت شهر است و باتوجه به تلاشی که اعضای 
شورا برای افزایش بودجه انجام دادند و تلاش ما این بود که 
این بودجه بیشتر در سطح پرژه های عمرانی و برای آبادی 
شهر باشد و انشاا... بتوانیم اقدامات در این دوره انجام دهیم 
و پرژه های که مطالبات آن از قبل صورت گرفته در دستور 

کار قرار دهیم.

وی در ادامه گفت:در حوزه فروش زمین در این دوره مصوب 
شد که درآمد حاصل از فروش  زمین در حوزه های عمرانی 
و پروژه های عمرانی هزینه  شود. ما در تلاش هستیم با 
و  است  برخوردار  ازآن  سیرجان  شهر  که  رشد  به  توجه 
وجود  که  ترافیکی  مشکلات  جمله  از  مختلفی  مشکلات 
مشکلات ترافیکی شود انجام دهیم. دارد پرژه های عمرانی و اقدامات چشمگیری که سبب حل 

حمزه صادقی، نایب رییس جدید شورای شهر: 
تلاش شورا برای برطرف کردن مشکلات ترافیکی  

پروژه های مختلفی مانند تکمیل باغ ایرانی، بافت 
مرکزی شهر که خیلی از زمین های آن تملک شدند، 
آزادسازی معابر، مرمت بازار که طی جلساتی با اداره 

میراث فرهنگی برگزار شد. پس از کارمطالعاتی و 
صدور پروانه مرمت بازار را آغاز می کنیم.



خبر

گروه خبر: جلسه فوق العاده اعضای شورای شهر پیرامون 
علنی  صحن  در  پنجشنبه  شهردارظهر  استعفا  حواشی 
خدامی،  حسن  جلسه  این  در  شد  برگزار  شهر  شورای 
حمزه صادقی، حجت کاظمی، اعظم جوانلری و مکی آبادی 

معاون عمرانی شهرداری حضور داشتند.
موضوعیت  با  جلسه  دراین  شهر  شورای  رییس  خدامی،  حسن 
استعفا شهردار و حواشی ایجاد شده بیان کرد: از شروع شورای 
رفع  و  مشکلات شهروندان  بر  اعضا  همه  دغدغه  و  برنامه  ششم 
آن ها بوده است  و در همین راستا دکتر کریمی پور به عنوان 
شهردار توسط اعضا انتخاب شد و در این مدت همکاری لازم از 

سوی شورای شهر با ایشان بود.
او در ادامه افزود: مصوباتی که شهرداری به شورای شهر ارسال 
و  کم  هیچ  و  شد  مصوب  شورا  صحن  در  بررسی  از  پس  کرد 
کار  شدن  لنگ  برای  شهر  شورای  سوی  از  موضوعی  و  کاستی 

شهرداری نبوده است.
رییس شورای شهر در خصوص دخالت در کار شهردار ادامه داد: 
دخالت  شهردار  انتصابات  در  شهر  شورای  اعضای  از  یک  هیچ 
پروژه  و  ها  برنامه  اجرای  شهر  شورای  اعضای  هدف  و  نداشتند 
های مصوب شده در بودجه است و تاکنون در بین شهروندان با 
به  فعالیت های که در شهرداری صورت پذیرفت رضایت نسبی 

دست آمده است. 
به گفته رییس شورای شهر، اعضای شورا چه کسانی در جلسه 
نداشتند،  را  جلسه  در  شرایط حضور  که  کسانی  و  دارند  حضور 
تلفنی صحبت کردیم، در راستای خدمت به شهروندان از شهردار 
حمایت می کنند و از طرف شورا هیچ فشاری در بحث استعفا 
شهردار نبوده است و اگر مسئله ای از بیرون وجود داشته است 

اعضای شورا ازایشان حمایت می کنند. 
تیم  توسط  شهرداری  کارهای  اینکه  بیان  با  خدامی  حسن 
شهرداری در زمان مرخصی شهردار طبق گذشته ادامه پیدا می 
و  نمی کنیم  داوری  استعفا شهردار پیش  زمینه  افزود: در  کند، 
برای استعفا باید اعضای شورا رای بدهند و جلسه ای با حضور 
شهردار برگزار می شود و دلایل شهردار را می شنویم و تصمیم 

گیری می شود. 

 جلسه فوق العاده شورای شهر سیرجان پیرامون
استعفا شهردار؛

شورای شهر از شهردار 
حمایت می کند
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زاده:  فتحی  رویا 
محلی  صرفاً  مسجد 
و  عبادی  اعمال  برای 
مذهبی نیست. مسجد 
را  آرامش  و  امنیت 
افراد  نهاد  و  جان  در 
تثبیت می کند  جامعه 

و در مسیر دستیابی به این هدف متعالی 
بالاترین  به  مسلمانان  امنیت  رساندن  و 
اجتماعی،  و  فردی  روانی،  امنیت  درجات 
می کند؛  استفاده  مختلفی  شیوه های  از 
از جمله پر کردن اوقات فراغت جوانان و 
بزرگسالان، ریشه کن کردن ناهنجاری های 
اخلاقی. مسجد به همة مراجعات دینی و 

دنیایی مردم پاسخ می دهد.
مسجد، محبوب ترین مکان

ما  ،اگر  نیست  عبادت  صرفابًرای  مسجد 
نگاهمان به مسجد در حد مکانی برای گزاردن 
نماز و خواندن دعا و همین امور باشد، مسلماً 
مسجد، مهجور، غریب و کم اثر برای تربیت نسل 
جوان و بانشاط و با روحیه اسلامی خواهد بود. 
مسجد تقویت کننده روحیه اجتماعی است و لازم 
است که در جوامع اسلامی و به ویژه جامعه جوان 
ما نگاه به مسجد، نگاه اجتماعی و مؤثر در حیاط 

و نشاط جامعه باشد. 
همبستگی اجتماعی در مسجد

و  می شناسند  را  همدیگر  مسجد  در  مردم 
در  که  افرادی  می شود  باعث  شناخت  این  از 
وضعیت و شرایط بحرانی و هنگام که در تنگنا 
یکدیگر  به  نسبت  می گیرند،  قرار  مشکلات  و 
احساس مسئولیت کنند و گره گشایی یکدیگر 
شوند. این هم بستگی و در کنار هم قرار داشتن 

باعث می شود که توانگران به نیازمندان کمک 
کنند. به همین دلیل پیامبر )صلی الله علیه و آله( 
به موضوع همبستگی میان مسلمانان و کمک به 

یکدیگر سفارش بسیار می کردند.
پرکردن اوقات فراغت جوانان و بزرگسالان

بی شک، اوقات فراغت یکی از مهم ترین عوامـل 
انتشار انحـرافات رفتـاری و اخلاقی است. از این 
رو، مداومت شرکت در نمازهای مسجد و ارتباط 
با درس های علمی و مذهبی که در مسجد برگزار 
می شود؛ مانند قرائت قرآن، حفظ احادیث، کتاب 
خوانی با موضوعات علمی، سخنرانی ها و... همه 
جامعه  افراد  فراغت  اوقات  پرکردن  راستای  در 
نوجوانان  و  انحراف جوانان  از  و  برمی دارند  گام 
جلوگیری خواهد کرد و آنهارا هدایت خواهد کرد.

هیئت امنا منابع درآمدی برای مساجد در 
نظر بگیرند

حجت السلام  سعید شهابی، رئیس سازمان 
با اهمیت و جایگاه  تبلیغات اسلامی در رابطه 
مساجد گفت: در رابطه با اهمیت مسجد همین 
بس که رسول خدا صلی الله علیه وآله، پس از 
تشکیل  برای  قدم  اولین  در  مدینه،  در  حضور 
مدینه  در  را  النبی  مسجد  اسلامی،  حکومت 
پایه گذاری کردند و آن را به عنوان پایگاه علمی، 
سیاسی، اجتماعی و حکومتی اسلام قرار دادند و 
مسجد به عنوان مرکز حکومت و سیاست گذاری 

حاکمیت انتخاب شد.
وی ادامه داد: از طرفی آن حضرت نشستن در 
مسجد را بهتر از نشستن در بهشت می دانند و 
بیان کردند: در  این گونه  دلیل آن را در روایت 
در  و  می شود  فراهم  خودم  خشنودی  بهشت 

مسجد خشنودی خدا به دست می آید.
ادامه  در  اسلامی  تبلیغات  سازمان  رئیس 

افزود: بیان ۲۹ بار کلمه مسجد در قرآن کریم و 
بیان روایات متعدد و متنوع از لسان مبارک پیامبر 
اکرم صلوات الله علیه و اهل بیت علیهم السلام 
در  نمازخواندن  ثواب  مسجد،  جایگاه  مورد  در 
آن، آداب ورود و حضور در مسجد وآثار ساخت 
از اهمیت موضوع در اسلام دارد که  آن نشان 
با مراجعه به آیات و روایات می توان متوجه این 
مساله شد اما امروز متاسفانه با توجه به تاکیدات 
فراوان روایات بر جایگاه مسجد، در برخی مساجد 
شاهد رسیدگی نشدن به این مهم و به گفته شما 

بی توجهی به نظافت آن ها هستیم .
مردم  به  کاملا  مساجد  مدیریت  که  آنجا  از 

واگذار شده است و از بین مردم محله ی مجاور 
مسجد  امنا  هیئت  عنوان  به  تعدادی  مسجد، 
قرار  آنان  برعهده  مسجد  مدیریت  و  انتخاب 
می گیرد و همچنین مدیریت مالی نیز بر عهده 
مردم محله آن مسجد قرار دارد. طبیعی است 
که هر مسجد با توجه به فرهنگ محله، توانایی 
خادم  و  جماعت  امام  نبود  یا  بود  امنا،  هیئت 
برخوردار  ضعفی  نقاط  و  قوت  نقاط  از  مسجد 
باشد. نظافت مسجد و متعلقات آن، برعهده خادم 
مسجد است که متاسفانه به دلیل مشکلات مالی 
مساجد شاهد  برخی  در  مردم  عدم حمایت  و 
بر  این مساله مهم دلیل  نبود خادم هستیم و 

عدم رسیدگی به نظافت مسجد و متعلقات آن 
شده است.

با  رابطه  در  اسلامی  تبلیغات  سازمان  رئیس 
هزینه های مساجد بیان کرد: هزینه های مساجد 
واگذاری  از  بعد  می شود،  تامین  مردمی  کاملا 
زمین به منظور ساخت مسجد از طرف حاکمیت 
یا موقوفات مردمی، از ساخت بنا تا تجهیز آن 
انجام می گردد که برخی مساجد  توسط مردم 
در روزهای اول با راه اندازی موقوفاتی مانند مغازه 
و غیره، برای اداره مالی مسجد تدبیر کرده اند اما 
متاسفانه برخی مساجد در روزهای اول ساخت 
این مساجد در نقشه عمرانی مسجد به دلایل 
به  توجهی  بی  مکان،  کمبود  جمله  از  متعدد 
این مهم و غیره، منبع درآمدی برای مدیریت 
مالی مسجد در نظر نگرفته اند که همین دلیل 
بر مشکلات مالی مسجد و در نتیجه مشکلات 

رسیدگی به مسجد افزوده است.
شهابی ادامه داد: اما می توان با طرح های جدید 
و خلاقانه این خلاء را پر کرد، برای مثال برخی 
مساجد که از توان مالی کمتری برخوردارند، با 
راه اندازی صندوق های کمک های مالی و درگیر 
این  رفع  به  نسبت  مسجد  نمازگزاران  کردن 
را  این مشکل  توانسته اند  تا حدودی  دغدغه ها 

حل کنند.

گزارش نسیم امید نسبت به اهمیت و جایگاه مساجد به مناسبت روز مساجد؛

کارآیی هیئت امناء مساجد پایین است

حجت الاسلام شهابی، رئیس سازمان تبلیغات اسلامی سیرجان:  
برخی مساجد در روزهای اول ساخت، در نقشه عمرانی مسجد به 
دلایل متعدد از جمله کمبود مکان، بی توجهی به این مهم و غیره، 
منبع درآمدی برای مدیریت مالی مسجد در نظر نگرفته اند که به 

همین دلیل بر مشکلات مالی رسیدگی به مساجد افزوده  است.

گروه خبر: کتاب فن بیان با تاکید بر ارتقاء مهارتهای 
ارتباطی موثر نوشته مجتبا حقیقی با شمارگان هزار 
جلد توسط انتشارات امید کرمان منتشر و راهی بازار 

نشر گردید.
در این کتاب به جایگاه و تشریح فن بیان موثر و کارآمد 
و  کاربردها   ، موثر  ارتباطی  و  فردی  مهارتهای  بر  تکیه  با 
نبایدهای آن در مناسبات و رفتارهای  و  بایدها  همچنین 

کلامی و غیر کلامی اجتماعی ، ویژگی های فن بیان موثر 
، بررسی تیپهای شخصیتی وارتباطات موثر در ارتقاء فن بیان 

موثر اشاره شده است .
در این کتاب به ویژگی های یک فن بیان از جمله ساده 
دایره  ارتقاء  برای  مطالعه  فرهنگ  توسعه   ، بودن  روان  و 
محتوا  و  موضوع  به  لازم  تسلط   ، صدا  تقویت   ، واژگانی 
، دارا بودن اعتماد به نفس هوش هیجانی ، توسعه هوش 
کلامی و ارتقای مهارتهای ارتباطی و فردی اشاره شده است 
. همچنین نویسنده در بخشی از کتاب به گویندگان توصیه 

کرده است برای ارائه کاربردهای  فن بیان نظیر گفتگو ، 
مباحثه ، مذاکره ، مناظره و سخنرانی باید از آفتهای کلامی 
فن بیان نظیر چاپلوسی ، حاضر جوابی ، بزرگ بینی ، عدم 
انتقاد پذیری ، عدم ارتباط هدفمندانه و ... برای تاثیر گذاری 

موثر و جذابیت کلامی موثر مخاطب پرهیز نمایند. 
و علاقمندان جهت  است شهروندان سیرجانی  بذکر  لازم 
تهیه کتاب می توانند به کتابفروشی های مطرح شهر و سایت 
های معتبر فروش کتاب بایا ، با سلام ، نشر ایران ، ؛ گیسوم ، 
طاقچه ، فیدیبو و  کتابگان و همچنین انتشارات امید کرمان 

مراجعه نمایند.  کتاب فن بیان منتشر شد 


